
 
 

ZAPISNIK SA 20. REDOVNE SKUPŠTINE 
HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
Redovna 20. Skupština HMS-a održana je u subotu 19.12.2015. godine u zgradi Hrvatskog autokluba 
(HAK), Avenija Dubrovnik 44 s početkom u 13.15 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 

1) MK BJELOVAR – zastupnik predsjednik Alen Krce 
2) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Stjepko Varga 
3) MK CLASSIC RACING – zastupnik opunomoćenik Renata Suchy 
4) MK GAJS TIM – zastupik predsjednik Goran Gajić 
5) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik opunomoćenik Ivan Mihaljević 
6) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
7) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
8) OTMK KARLOVAC- zastupnik opunomoćenik Damir Tomašić 
9) MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Miroslav Ćuk 
10) MK KRIŽEVCI – zastupnik predsjednik Dragutin Srečec 
11) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Sandra Ćućić 
12) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
13) MK PAKRAC LIPIK – zastupnik predsjednik Davor Lenče 
14) MK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Joso Barić 
15) MK POŽEGA PROMET – zastupnik opunomoćenik Zlatko Jaroš 
16) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
17) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik opunomoćenik Zoran Mioč 
18) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
19) MŠD ZABOK – zastupnik predsjednik Draženko Jerneić 
20) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik predsjednik Drago Marović 
21) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Pavle Budinščak 
22) MK OROSLAVJE – zastupnik predsjednik Josip Pavlina 
 
23) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
Ostali prisutni: 

1) Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a 
2) Dr. Srećko Margetić, predsjednik Zdravstvene komisije 
3) Damir Cvjetičanin, MK Bjelovar 
4) Ana Čop, admin. tajnica HMS-a 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar, predsjednik Roman Ivanov 
2) MK Bedekovčina, Bedekovčina, predsjednik Marinko Hranić 
3) EMK Buzet, Buzet, predsjednik Marko Prodan  
4) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb, predsjednik Tomislav Sugj 
5) MKK Calderiva, Vodnjan, predsjednik Marino Banković 
6) MCK Carlstadt, Karlovac, predsjednik Slavko Baršić 
7) MCK Cetina, Grab, predsjednik Ante Kundid 
8) MK Istra Poreč, predsjednik Jadranko Dika 
9) MKK KIA Božić, Zagreb, predsjednik Danijel Božić 
10) MK Krapina, Krapina, predsjednik Davor Kralj 
11) MK Kvarner, Matulji, predsjednik Saša Matušić 
12) MK Matulji Racing, Matulji, predsjednik Dean Grbac 



 
13) MCK Nova Rača, Nova Rača, predsjednik Ivica Bišćan 
14) Moto sport Osijek, Osijek, predsjednik Marijan Martinušić 
15) EK Rukokaža, Zagreb, predsjednik Darko Barišić 
16) MK Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica, predsjednik Tihomir Kotarski 
 
te zastupnici privremenih članica: 
1) MCK Gornja Petrička, Berek,  Vlado Mrazović 
2) MK D.O.P., Stupnik, predsjednik Goran Platužić 
3) MK Gas, Pula, predsjednik Robert Vozila 
4) MK Metalni Racing Team, Goričan, predsjednik Marko Horvat 
5) MCK Petrinjčica, Petrinja, predsjednik Tomislav Mikulić 
 

Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gosp. Stjepan Peršin, 
koji je pozdravio sve prisutne, zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. 
 
Gosp. Peršin je pročitao predloženi dnevni red koji glasi: 
 

Dnevni red: 
 

1. Imenovanje: 
1.1. verifikacijske komisije – 3 člana 
1.2. zapisničara 
1.3. ovjerovitelje zapisnika – 2 člana 

2. Izvještaj Verifikacijske komisije 
3. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 19. izvanredne  Skupštine od 30. 06. 2015. godine 
4. Donošenje programa rada Hrvatskog motociklističkog saveza za 2016. godinu 
5. Donošenje financijskog plana za 2016. godinu, te plana Prihoda i rashoda za 2016. godinu 
6. Slobodna riječ, ostala pitanja i prijedlozi 
 

Takav dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.1.) 
1.1. Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 

predsjednik, Stjepko Varga i Ivo Pogorilić, članovi komisije. 
1.2. Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
1.3. Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu Mladen Čop i Antun Karas. 
 
Ad.2.)  
Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutno 22 zastupnika ili 
opunomoćenika s pravom glasa od ukupno 44 članice HMS-a. plus predsjednik Saveza što ukupno iznosi 
23 glasa te  time postoji  kvorum i Skupština može donositi punovažne odluke. Natpolovična većina je  12 
glasova. 
2.1. Jednoglasno je prihvaćen izvještaj predsjednika Verifikacijske komisije. 
 
Ad.3.)   
3.1. Jednoglasno je prihvaćen Skraćeni zapisnik sa 19. izvanredne Skupštine održane 30.06.2015. godine. 
 
Ad.4.) 
Gosp. Peršin je obavijestio sve da se prije Skupštine održala zajednička sjednica Upravnog odbora, 
Odbora za sport i Odbora za motociklizam. 
Gosp. Peršin zahvalio se klubovima koji su bili organizatori  proglašenja po disciplinama do sada, a to su 
BMW moto klub Zagreb, MK Požega promet, ŠK 1.HMK Zagreb, MK Metalni Racing.  



 
Gosp. Peršin je obrazložio program rada za 2016. godinu koji je u materijalima za ovu Skupštinu. Dodaje 
da postoji interes za i  e-bike. 
Gosp. Peršin ističe jako dobru suradnju sa Centrom za vozila Hrvatske (CVH), Hrvatskim autoklubom 
(HAK) i Ministarstvom unutranjih poslova (MUP) te da će ponovno biti organizirana preventivno-
sigurnosna akcija „Dani tehničke ispravnosti vozila 2016.“, kao da će u suradnji s Kreatorom TV biti 
snimljena emisija Motociklisti i sigurnost u prometu. Naši motociklisti sudjelovat će na FIM Rally-u u 
Slovačkoj, FIM Motokampu u Maroku kao i  na FIM Mototour of Nations u Portugalu.Naglasio je važnost 
HMS Touring kupa, jer kada se predstavimo sa kilometražom koju prelaze motociklisti, moguće je tražiti i 
promjene u zakonima i propisima.  
Gosp. Peršin je nadalje naglasio posebno važnost osposobljavanja trenera, voditelja i instruktora u koje bi 
trebalo uključiti sadašnje i bivše vozače, posebno zahvalio glavnim donatrima naših klubova, a to su 
županije, gradovi i općine te svratio pozornost na točku 8. iz materijala da Savez treba biti otvoren i za 
klubove koji se bave drugim aktivnostima, a njih u Hrvatskoj ima oko 200 i kroz razne poticaje uključiti u 
rad HMS-a. 
Jednoglasno je usvojen Program rada HMS-a za 2016. godinu. 
 
Ad.4.)   
Gosp. Peršin izvještava da je financijski plan i plan prihoda i rashoda napravljen temeljem podataka od 
prošle i ove godine te da je priložen  u materijalima za Skupštinu. Vezano uz sponzorska sredstva, trebalo 
bi napraviti razgovore u INI, Hrvatskoj pošti, CVH-u, HAK-u. Od strane HOO za ovu godinu nisu još sva 
sredstva doznačena, očekuju se do kraja godine. 
Financijski plan kao i plan prihoda i rashoda jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.6. 
Gosp. Marović je postavio pitanja vezana uz medicinsku službu na svakoj utrci, slaboj medijskoj 
pokrivenosti nastupa naših natjecatelja, te smatra da je osnivanje sve više liga možda dobro, ali time se 
razvodnjava Savez, te da li Kup RH treba održati obzirom da klubovi prijavljuju sve manje vozača na 
takvo natjecanje. Gosp. Lafter odgovara da se pitanje doktora treba raspraviti sa dr. Margetićem, 
predsjednikom Zdravstvene komisije. Vezano uz medije, Kreator TV je stalni pratitelj, to je TV kojeg ne 
plaća HMS već zainteresirani organizatori i trebalo bi s njima svakako razgovarati oko cijene te njihovih 
interesa u motocross-u. Tiskovnim medijima na nivou Hrvatske nismo zadvoljni, jedino nas je pratio Moto 
puls ali uz plaćanje objava. Trebalo bi vidjeti sa SN, petkom uzeti pola stranice na kojoj bi se objavljivale 
najave i obavijesti za slijedeći vikend, ali je problem naći novinara koji bi to pratio.  
Vezano uz tzv. „crne utrke“, navodno ih organizairaju klubovi koji su članice i HMS-a, trebalo bi vidjeti 
tko prijavljuje javni skup, sjesti s tim organzatorima i razgovarati. Kup RH u motocrossu je uvijek bio na 
kraju sezone kada je već malo vozača, za početak vidjeti da se natjecanje prebaci na početak ili sredinu 
sezone. Od ove godine se Kup RH zove i Kup Vilka Severa. 
Dr. Margetić dodaje da se o zdravstvenim pitanjima vezanih uz hitne službe na natjecanjima raspravlja 
već više godina obzirom da su to vrsni doktori, ali ne poznaju naš sport. O tim pitanjim raspraviti će 
unutar svoje Komisije. 
Gosp. Peršin izvještava vezano uz Kreator TV, da su oni povezani sa drugim lokalnim televizijama,  
njihovi prilozi se emitiraju i na tim televizijama, te da im je predložio smanjenje cijena. Trebalo bi više 
iskoristiti i lokalne medije, npr. radio.  Gosp. Karas dodaje da gotovo svaka lokalna zajednica financira 
loklne medije, te da na taj način to mogu koristiti sve udruge. 
Gosp. Krce skreće pažnju da loklane uprave ne razlikuju klubove koje se bave moto sportom i 
motociklizmom i organizatori su od ostalih klubova. Trebalo bi obavijestiti lokalne zajednice o klubovima 
članicama HMS-a i da ti klubovi imaju izučene suce, vozače koji se natječu, organizatori su službenih 
natjecanja, odnosno da djeluju po nekim pravilima i kriterijima. Njima u Bjelovaru bi to bilo važno. U 
daljoj diskusiji sudjelovali su gosp. Jaroš i gosp. Orešković, a gosp. Peršin dodaje da će se ići u posjet 
gradonačelniku Bjelovara. 
Gosp. Varga je svratio pažnju na važnost HMS Touring kupa i ideje da se formalno evidentiraju pređeni 
kilometri da se vidi koliko se vozimo i koristimo ceste  što daje legitimitet da utječemo na promjenu 



 
zakona i propisa. Zamolio je sve pristune da motiviraju članstvo u svojim klubovima da se prijave za to 
natjecanje. 
Gosp. Jaroš postavlja pitanje što je bilo na FIM Kongresu. Gosp. Peršin obavještava da je održana njihova 
Skupština, te da se kontaktiralo sa dosta predstavnika nacionalnih saveza, naročito iz našeg okruženja.  
Postoje neki problemi sa promotorima u sportskim disciplinama, a FIM sve više birigu vodi o vozačima 
motocikala koji se ne bave sportom.  
Gosp. Jaroš predlaže  za 2016. da klubovi koji imaju natjecateljsku i vozačke licence ne smiju nastupati na 
tzv. „crnim utrkama“ , odnosno ako sudjeluju na njima ne mogu na PH.  
Gosp. Jerneić predlaže da se ne diraju vozači, već vidjeti gdje se takva natjecanja održavaju, razgovarati s 
MUP-om. 
Gosp. Lafter izražava da bi bilo najbolje razgovarati s organizaorima i probati ih učlaniti u HMS. 
Gosp. Krce postavlja pitanje kako se uopće može dobiti dozvola lokalne uprave ako klub nije registriran u 
registar sportskih udruga.  
Gosp. Jaroš traži da se objavi koliko je isplaćeno reprezentaciji za nastup na svjetskom motocross-u nacija 
(MXoN).  
 
Predsjednik, gosp. Peršin zaželio je svima sretan Božić i Novu godinu. 
 
 
Skupština je završila s radom u 14.40 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 
 
    Ovjerovitelji zapisnika: 
 
     

Mladen Čop 
     
 

Antun Karas 


